

关于中国大陆地区出口 THC 调整的通知 Notification of PRC Outbound Terminal Handling Charge (THC) Adjustment

尊敬的客户:

Dear Customers,

我司将调整中国大陆地区出口货柜(目的地为台湾的除外)的 THC, 具体标准及生效时间如下:

Please be advised that YM would like to adjust Terminal Handling Charge (THC) from PRC to all destinations (except Taiwan), new tariff and effective date as below:

航线 Trade	20'DC	20'RF/OT /FR/DG	40'DC/HQ	45'HQ	40'RF/OT / FR/DG	生效日期 Effective Date
TP 航线 TP trade	RMB785	RMB864	RMB1178	RMB1586	RMB1296	2015/8/1 进港日 (遵循 FMC FILING, DG 生 效日期为 2015/8/8) From AUG 1st,2015, cargo receipt date(but DG effect from AUG 8th,2015 comply with FMC filing)
其他航线 (台湾线除外) Other trades (except TW)	RMB785	RMB864	RMB1178	RMB1586	RMB1296	2015/8/1 装船日 From AUG 1st,2015, on board date

感谢您给予我司的一贯支持以及配合。如有任何疑问,欢迎联络我司当地办事处,或登录我们的网站www.cn.yangming.com。

We really appreciate your kind understanding and co-op. If you have any further questions, please feel free to contact our local offices or visit www.cn.yangming.com.

顺颂商祺!

Yours Sincerely,

阳明海运股份有限公司(中国总代理) 香港阳凯有限公司 2015年7月27日

Young Carrier Company Limited of Hong Kong As agent of Yang Ming Marine Transport Corp JUL 27th, 2015